
4/10 Bestyrelsesmøde. Alle til stede 

Dagsorden. 

1. skilte vej: Vi har fået 2 skilte hvor der kun er tryk på den ene side. Disse returneres. Label er skaffet 

til returnering. De nye er på vej. Vi laver en plan ang. cement og pælebord når nye skilte kommer.  

Det er vigtigt at skiltet placeres korrekt og et sted hvor det er godkendt. 1 ½ meter fra skel.  

 

 

2. Løg i jorden: kasse med 1000 løg koster 600+ kroner. Vi snakkede omkring hvordan præcis løgene 

skal lægges i ved de grønne græsstykker.  

Der skal måles. - Susanne og Jesper måler.  

Vi skal bestemme hvilke af de 25 græs stykker vi ønsker løg i.  

Maskine afgør bredde  

Vi skal måle i meter baner.  

  

 

 

3. lys på sti: Ivan er ked af at vi ikke har fået nogen tilbagemelding. Vi skulle have haft info fra 

charlotte, tommy står for belysning i kommunen. Vi mangler svar fra kommunen, før vi kan komme 

videre.  

 

4. Hjemmeside. Alternativer? Vi har fået ny regning på hjemmesiden og den stiger og stiger i pris pt 

2500 kr om året koster den. Der spørges om hvor meget den bruges. Hvad er behovet.  

 

Vi skal have styr på de historiske dokumenter, vedtægtet ol. igennem google drive fx 

 

Vi er gået over budget mht. hjemmeside.   

 

Vi overvejer at hænge referater op på skuret som et alternativ. Lav en tavle fx  

Vi overvejer at tage det op på general forsamling i januar, om vi skal fortsætte hjemmesiden eller 

ej.  

Tilbyd foreningen 2 muligheder og forklar historien og omkostninger. Lad medlemmerne 

bestemme.   

Tag pris eksempel med for boks/infotavle som alternativ til næste GF. 

 

6: hvis vi skal holde GF i januar skal vi indkalde i december.  

Der foreslås søndag den 12 marts. GF.  

 

 

5. Evt: Nikolai har godkendt at vildt bed ved vej må vokse vildt. Vi informerer kommunen om at det 

vilde græs ikke skal slås så hyppigt.  

  



Juletræ hentes med Nicolai midt november og pilles ned start januar. Lys tændes søndag 27 

november til start januar.   

 

Hvis nogle har til hensigt at holde nytårskur eller noget andet socialt hygge der kræver økonomiske 

større fra bestyrelsen hører vi gerne herom og godkender.  

 

6. Næste mødedato: 31 januar. KV 49 

 

 


